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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

 

Pořadové číslo zápisu: 14 

Datum zasedání: 6. 3. 2013 

Přítomni:   Bernatík, Botlík, Franěk, Koštuříková, Suchánek, Verner, Vodová, Činčala, Hečko, 

Šimáková, Šperka, Řihák  

Omluveni:    Laňková 

Hosté:   Tuleja, Lebiedzik, Skokan, Šromková 

 

Program: 

1. Podmínky přijímacího řízení pro doktorský studijní program pro akademický rok 2013/2014 

2. Volba člena Disciplinární komise SU OPF  

3. Výroční zpráva o činnosti SU OPF za rok 2012 

4. Vyhodnocení aktualizace dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové 

a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti SU OPF  za rok 2012 

5. Různé 

 

Předseda senátu přivítal přítomné a seznámil je s programem zasedání. Přítomní členové senátu 

odsouhlasili program v navržené struktuře. 

 

1. Podmínky přijímacího řízení pro doktorský studijní program pro akademický rok 

2013/2014 

S  dokumentem přítomné seznámil prof. Skokan. Podmínky přijímacího řízení pro doktorský studijní 

program pro ak. rok 2013/2014 schválila Oborová rada na svém jednání dne 25. 1. 2013. Prof. Skokan 

sdělil, že z důvodu zvyšování požadavků Akreditační komise (AK) na kvalitu doktorského studia bylo 

do Podmínek zařazeno předložení písemných tezí zaměření disertační práce a byly upřesněny nároky 

pro zkoušku z cizího jazyka, kterým je anglický jazyk. Dále v dokumentu došlo ke změně termínu 

podání přihlášky (dle schváleného Harmonogramu přijímacího řízení pro ak. rok 2013/2014 je již 

správně uveden termín 16. 8. 2013). Přijímací zkouška se uskuteční 12. 9. 2013. Prof. Skokan dále 

zmínil možný náhradní termín přijímací zkoušky v případě, že některý z uchazečů se nebude moci 

zúčastnit v řádném termínu. 

 

Ing. Hečko doporučuje jednoznačně stanovit, jakým způsobem bude uchazečům zaslána pozvánka 

k přijímací zkoušce (zda e-mailem, nebo klasickou poštovní zásilkou). Prof. Skokan uvedl, že 

pozvánku uchazeči obdrží písemně a také prostřednictvím e-mailu (v  Podmínkách nebude 

specifikováno). Ing. Hečko dále vyjádřil obavu možného zúžení potencionálních uchazečů 

v souvislosti s omezením cizího jazyka pouze na jazyk anglický. Prof. Skokan uvedl, že podmínky 

vychází z požadavků AK. 

 

Ing. Botlík dále zmínil roli doktorského studia v rámci VŠ vzdělávání v minulosti a nyní. Dále uvedl, 

že v návaznosti na požadavky AK, je požadavek tezí a současně jazykové vybavenosti podpořený. 

Přijímací zkouška by však měla být rozpravou a nikoliv zkouškou ze znalostí teorie.  Prof. Skokan 

uvedl, že součástí zkoušky je rozprava k tématu disertační práce (uchazeč by měl prokázat 

předpoklady pro vědeckou práci), otázky jsou směřovány k disertační práci a oblasti podnikové 

ekonomiky a managementu. Uchazeč by měl prokázat orientaci v základních ekonomických pojmech. 

 

Mgr. Ing. Šperka se dotázal, zda bude uchazečům k přijímací zkoušce sdělena doporučená literatura. 

Prof. Skokan uvedl, že uchazečům bude doporučeno cca 5 titulů. 
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Ing. Hečko zmínil, že by se do budoucna mělo uvažovat o změně kreditové zátěže za aktivity plněné 

doktorandem, kdy např. 5 kreditů za aktivitu „Zapojení do výzkumu“ považuje za nedostatečné 

ohodnocení. Děkan uvedl, že tento podnět je pro Radu garantů a širší diskusi. 

 

 

Hlasování :  

Pro    12 

Proti    0  

Zdrželi se   0  

 

Usnesení:  AS SU OPF schvaluje Podmínky přijímacího řízení pro doktorský studijní program pro ak. 

rok 2013/2014. 

 

2. Volba člena Disciplinární komise SU OPF 

Děkan uvedl, že jelikož musel z titulu své funkce k 1. 2. 2013 rezignovat na členství v Disciplinární 

komisi SU OPF, předkládá tímto návrh na nového člena, kterým je Mgr. Janusz Mika, Ph.D.  Dr. Mika 

s návrhem vyslovil souhlas.  

 

Hlasování :  

Pro    12 

Proti    0  

Zdrželi se   0  

 

Usnesení:  AS SU OPF schvaluje návrh děkana na jmenování Mgr. Janusze Miky, Ph.D. 

do Disciplinární komise SU OPF. 

 

3. Výroční zpráva o činnosti SU OPF za rok 2012 

Dokument představil proděkan Lebiedzik. Jedná se o finální verzi dokumentu, na níž se velkou měrou 

podílelo předchozí vedení fakulty. 

 

Ing. Botlík zmínil nesprávně uvedené složení Disciplinární komise SU OPF, dále doporučil uvést 

počet profesorů, docentů a odborných asistentů na SU OPF také k jinému datu, než pouze ke konci 

roku 2012, kdy počet profesorů a docentů poklesl. Proděkan Lebiedzik uvedl, že toto není možné, 

neboť v dokumentu se uvádí přepočtené počty k  31. 12. 2012. Ing. Botlík dále zmínil pojem 

„neúspěšní studenti“ a dotázal se, zda by jej bylo možné změnit.  Změna pojmu není možná, struktura 

a obsah výroční zprávy je závazný. 

 

Ing. Verner vznesl dotaz na rekonstrukci areálu Na Vyhlídce. Ing. Koštuříková, Ph.D. upozornila 

na nevhodnou formulaci v dokumentu (str. 29). Proděkan Lebiedzik uvedl, že formulace bude 

upravena a osvětlil proces mimosoudního vyrovnání se společností Zlínstav, a.s. 

 

Ing. Verner dále požádal, zda by hospodářská komise senátu mohla obdržet přehled plánovaných 

investičních akcí na SU OPF. 

 

Dr. Franěk se dotázal, kdy bude AS SU OPF předložena Výroční zpráva o hospodaření. Proděkan 

Lebiedzik uvedl, že výroční zpráva bude předložena nejpozději v měsíci květnu. 

 

Hlasování : 

Pro    12 

Proti    0  

Zdrželi se   0  
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Usnesení:  AS SU OPF schvaluje Výroční zprávu o činnosti SU OPF za rok 2012. 

 

4. Vyhodnocení aktualizace dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, 

vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti SU OPF  za rok 2012 

Dokument představil proděkan Lebiedzik. Na zpracování dokumentu se podílelo minulé vedení 

fakulty. Některé formulace v dokumentu není možné změnit, jelikož obsah ADZ na rok 2012 byl již 

dříve schválen AS SU OPF. Děkan uvedl, že některé oblasti nejsou zcela dořešené. Jejich 

vyhodnocení bude poskytnuto senátu dodatečně, jakmile bude zpracováno. 

 

Dr. Franěk podal informaci k hodnocení kvality výuky a zmínil statistické zpracování dat a 

vyhodnocení ankety realizované mezi studenty SU OPF týkající se kvality poskytovaných služeb 

studentům SU OPF za ZS 2012/2013.  

 

Ing. Hečko se dotázal na závěry pasportizace budov ve správě SU OPF.  Proděkan Lebiedzik uvedl, že 

materiál je ve stádiu rozpracování. Obsazenost budov není ideální. Diskutuje se o možnostech řešení 

ve vztahu k potřebám fakulty. Variant je několik a budou projednány s rektorátem SU. S výsledkem 

bude AS SU OPF seznámen.  

 

Ing. Hečko dále vznesl dotaz k dispečinku regulace otopných soustav, který proběhl v objektu 

Na Vyhlídce a na hlavní budově fakulty. Proděkan Lebiedzik uvedl, že v tuto chvíli není schopen 

odpovědět, kdy budou práce dokončeny. Děkan uvedl, že se postupuje v souladu s harmonogramem. 

 

Ing. Koštuříková, Ph.D. se dotázala na výsledky personálního auditu. Děkan uvedl, že podklady 

obdržel od minulého vedení fakulty. Vyhodnocení však nebylo provedeno. Jelikož přístup některých 

vedoucích pracovníků k zadání nebyl odpovědný, děkan se domnívá, že z daných podkladů není 

možné vyvodit objektivní závěr. Personální audit by musel být zadán znovu. Ing. Botlík uvedl, že 

zaměstnanci mají být v rámci personálního auditu seznámeni s kritérii hodnocení. Děkan sdělil, 

že předpokládá, že vedoucí pracovníci takto učinili. 

 

Hlasování :  

Pro    12 

Proti    0  

Zdrželi se   0  

 

Usnesení:  AS SU OPF schvaluje v předloženém znění Vyhodnocení aktualizace dlouhodobého záměru 

vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti SU OPF  za rok 

2012. 

 

5. Různé 

Děkan představil přítomným novou tajemnici OPF Ing. Miroslavu Šromkovou, která byla do funkce 

jmenována k 1. 3. 2013. Vedoucí ekonomického oddělení se stala s účinností od 1. 3. 2013 

Ing. Dagmar Kazíková. 

Dále informoval o skutečnosti, že byly zřízeny nové emailové adresy, které mají následující příjemce: 

vedeni@opf.slu.cz (Tuleja, Stavárek, Gongol, Lebiedzik, Tvrdoň, tajemnice, předseda AS SU OPF), 

dekan@opf.slu.cz (Tuleja) a prodekan-ssz@opf.slu.cz (Gongol), predseda-as@opf.slu.cz nebo 

predseda@opf.slu.cz (Bernatík). 

Slavnostní inaugurace děkana SU OPF se uskuteční dne 27. 3. 2013 od 10:00 hod v Malém sále 

fakulty. Na tento den bude vyhlášeno děkanské volno. V tentýž den by mělo také proběhnout první 

zasedání nově ustanovené Vědecké rady SU OPF. Jelikož v současnosti probíhá oslovování možných 

členů, bude návrh ke schválení předložen AS SU OPF na mimořádném zasedání, o jehož svolání 

mailto:predseda-as@opf.slu
mailto:predseda@opf.slu.cz
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požádá děkan fakulty. Děkan dále objasnil, na základě jakých kritérií jsou oslovováni možní členové.  

Ing. Říhák se dotázal, zda vedení fakulty zamýšlí o tomto slavnostním aktu uvědomit také samotné 

studenty OPF, přičemž tento den může být i na základě výraznější proklamace slavnostního aktu 

kvitován nemalou účastí a zájmem studentů. Děkan uvedl, že se o určité prezentaci inaugurace uvažuje 

a samozřejmě jsou všichni studenti zváni a podotknul, že v případě nedostatečné kapacity Malého sálu 

se uskuteční inaugurace ve Velkém sále SU OPF. 

Děkan vznesl dotaz na dopis jednoho z  kandidátů na funkci děkana fakulty týkající se uveřejnění 

dosažených výsledků jednotlivých kandidátů. Ing. Botlík uvedl, že dotyčné osobě zaslal písemné 

vyjádření, jelikož písemnost byla adresována jeho osobě, tj. předsedovi volební komise. Ing. Botlík 

sdělil, že v odpovědi uvedl, že komise jednala dle zákonných povinností a v případě pochybností 

doporučuje dotyčné osobě obrátit se na soud. Dotyčná osoba již dále nereagovala, čímž považuje celou 

záležitost za uzavřenou. 

Ing. Botlík se dotázal, zda uvažuje vedení fakulty o provozu hlavní budovy v neděli. Děkan sdělil, že 

tato oblast je v kompetenci tajemnice fakulty. Předseda senátu se dále dotázal, zda se plánuje analýza 

potřeby úpravy doby přístupu do jednotlivých budov (např. otevření budovy ul. Žižkova v sobotu tak, 

jak tomu bylo ve zkouškovém období, apod.). Děkan uvedl, že podnět předá tajemnici fakulty. 

Ing. Řihák vznesl dotaz k aktuální podobě připravovaného SZŘ, k němuž proběhlo v únoru 2013 nově 

vyvolané připomínkové řízení. Děkan uvedl, že se jedná o určitý kompromis, za úspěch lze považovat 

znovu vyvolání jednání a možnost předložit připomínky. Jedná se o poslední změnu SZŘ, kterou chce 

současný rektor SU realizovat. SZŘ bude znovu projednán na vedení SU a následně pak na nejbližším 

zasedání AS SU.  

Ing. Botlík dále zmínil Harmonogram akademického roku, který se odvíjí od SZŘ, konání SZZ 

a čerpání dovolené zvláště akademických pracovníků SU OPF – a z něj plynoucí problém čerpání 

dovolené v období hlavních prázdnin. Do budoucna je nutné vyvíjet tlak na vedení SU, aby k tomuto 

překrývání nedocházelo. Dle Harmonogramu není možné zkoušet v září, neboť akademický rok končí 

31. 8. V dané záležitosti již s prorektorkou Dluhošovou dříve jednala dr. Sciskalová. Předseda senátu 

uvedl, samotný harmonogram akademického roku byl předmětem častých diskusí AS SU a chápe, že 

může docházet k nepříjemným důsledkům, ovšem je zapotřebí vycházet ze skutečnosti, že jak vedení 

SU požadovalo tento termín, tak AS SU tento krok schválilo. 

Ing. Botlík vznesl dotaz, zda vedení fakulty uvažuje o obnovení Ústavu malého a středního podnikání 

či má v úmyslu zřízení jiného výzkumného centra. Děkan uvedl, že centrum může vzniknout, pokud 

bude mít fakulta zabezpečené zdroje jeho financování. Dále Ing. Botlík zmínil, zda fakulta využije 

nabídku Mgr. Messariho na spolupráci s arabskými zeměmi. Děkan uvedl, že v tomto okamžiku jsou 

prioritní jiné záležitosti. 

Ing. Botlík dále vznesl připomínky k odstranění předmětů z parapetů a skříní, což bylo uloženo 

pracovníkům fakulty na základě kontroly BOZP. 

 

 

Za správnost: Ing. Werner Bernatík, Ph.D. 

Zapsala: Ing. Martina Kozubková 

  



 

5 

 

 

Usnesení ze zasedání AS SU OPF dne 6. 3. 2013 
 

 

1. AS SU OPF schvaluje Podmínky přijímacího řízení pro doktorský studijní program 

pro akademický rok 2013/2014. 

 

2. AS SU OPF schvaluje návrh děkana na jmenování Mgr. Janusze Miky, Ph.D. členem 

Disciplinární komise SU OPF. 

 

3. AS SU OPF schvaluje Výroční zprávu o činnosti SU OPF za rok 2012. 

 

4. AS SU OPF schvaluje Vyhodnocení aktualizace dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, 

výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti SU OPF  za rok 2012. 

 

 

 

 

 

Ing. Werner Bernatík, Ph.D. 

Předseda AS SU OPF 

 


